
Bogdanka, 22 marca 20 l Oroku

Szanowni Panstwo, Drodzy Akcjonariusze,

Mam ogromna przyjemnosc przedstawic Panstwu sprawozdanie finansowe Grupy
Kapitalowej Lubelski Wegiel "Bogdanka" za 2009 rok.

Byl to dla naszej Spólki rok niezwykle wazny, bo zwiazany z wejsciem na Gielde Papierów
Wartosciowych, które nie tylko pozwolilo nam pozyskac 528 mln zl na realizacje planów
inwestycyjnych, ale i stworzylo podwaliny pod pelna prywatyzacje naszej Spólki w 20 l O

roku.

Byl to takze rok, w którym po raz kolejny udowodnilismy, ze polskie górnictwo moze byc
rentowne, realizujac doskonale wyniki finansowe i przekraczajac zapowiedziane wczesniej
prognozy.

Wszystko to udalo nam sie osiagnac pomimo niesprzyjajacych w pierwszej polowie roku,
warunkach rynkowych.

Przypomnijmy, ze na poczatku 2009 roku globalna gospodarka stala w obliczu najglebszego
w ciagu ostatnich 80 lat kryzysu. Realnej grozbie recesji, spadku popytu na towary i uslugi, a
co za tym idzie równiez ograniczenia zapotrzebowania na energie elektryczna, towarzyszyla
jednoczesnie, niespotykana dotychczas w takiej skali, utrata plynnosci na rynkach
finansowych. Nic dziwnego, ze w tych realiach odpowiedzialnie i ostroznie szacowalismy
prognozy wydobycia, przychodów i zysku.

Konstruujac plan rzeczowo-finansowy Spólki oraz przygotowujac prospekt emisyjny, bylismy
swiadomi warunków, w jakim przyszlo nam funkcjonowac. Mielismy tez swiadomosc, ze
jedynie klarownie zdefiniowane cele Spólki, transparentnosc wobec otoczenia i najwieksza
dyscyplina w realizacji przyjetych zalozen pozwola nam zrealizowac plany.

Dlatego tym bardziej jestesmy dumni z wyników, które moglismy pokazac naszym
inwestorom, przekraczajac zapowiedziane prognozy. Dowiodly one, iz nawet w trudnych
warunkach rynkowych, dzieki rezimowi kosztów, mozna osiagac wysoka wydajnosc i
efektywnosc produkcji. Bogdanka, z ponad 190 milionami zlotych wypracowanego zysku
netto, okazala sie niekwestionowanym liderem w branzy wydobywczej wegla kamiennego w
Polsce pod wzgledem osiaganych wyników.

Rynek docenil strategie, biezaca dzialalnosc i finansowa dyscypline spólki. Od dnia debiutu
do konca 2009 roku akcje Bogdanki podrozaly o blisko 30% .

Wierzymy w bardzo dobre perspektywy dalszego rozwoju Bogdanki. Mamy jasna strategie
rozwoju, której realizacja pozwoli nam na podwojenie wydobycia do 2014 roku, a co za tym
idzie znaczacy wzrost udzialów w segmencie wegla energetycznego w Polsce.



W dniu, w którym przekazuje Panstwu ten raport, Lubelski Wegiel Bogdanka S.A. jest juz w
pelni prywatna Spólka. Skarb Panstwa zbyl na rzecz Otwartych Funduszy Emerytalnych
46,7% bedacych w jego posiadaniu akcji.

Jestem przekonany, ze sprostamy oczekiwaniom naszych akcjonariuszy. Nasze wyniki od lat
pokazuja bowiem, ze LW Bogdanka to spólka, która systematyczna praca i konsekwentna realizacja
zalozonej strategii rozwoju buduje realna wartosc dla akcjonariuszy.

Jestesmy spólka górnicza. Dla nas, górników, odpowiedzialnosc za slowo i wzajemne
zaufanie to fundament codziennej pracy, na kazdym szczeblu i stanowisku, poczynajac od
brygady w scianie na zarzadzie konczac. Jest to tez dla nas fundament dzialalnosci w
biznesie: budowania relacji z naszymi akcjonariuszami, partnerami biznesowymi i klientami.

Dlatego tak bardzo cenimy sobie zaufanie naszych akcjonariuszy. Dziekujemy za nie, i mamy
nadzieje, ze bedzie nam ono towarzyszylo takze w 2010 roku. Dziekuje takze Radzie
Nadzorczej, kierownictwu i zalodze Bogdanki za zaufanie, za wsparcie, za zaangazowanie.
Dziekuje za trudny, ale bardzo pracowity i efektywny 2009 rok.

Z wyrazami szacunku,


